



## Saudi Jawahir opens her first beauty and cosmetics boutique

Saudi Jawahir opens "Laure" the first beauty and cosmetics boutique located in Jeddah, Kingdom of Saudi Arabia at ElKhayyat Center, Jawahir Department Store - level one on November 10<sup>th</sup> 2015. Laure Boutique is a new concept for Saudi Jawahir as a luxury cosmetics and fragrance destination dedicated and focused on exclusive and luxury brands. Carefully sourcing and expertly curating a mix of beauty and fragrance lines proven to be ahead of its time and thus, enormously beneficial to our clients.

Laure carries makeup, skin care and fragrance under one shelf with a space of 650 square meters to provide our customers with the best shopping experience. Laure embody a new personality in the field of cosmetics as it is designed in a luminous, welcoming, luxurious and breathtaking to allow visitors to move freely and to be a pioneer in the world of highend products name.

Saudi Jawahir invited the Kuwaiti makeup artist Ms.Sondos AlQattan (@sondos\_aq) to host the opening event, and celebrate the launching. She took the chance to communicate with the customers, give them makeup advices and take pictures with them. During the event, gifts were distributed with a different set of perfumes, make-up and special Laure mirror bags.

Saudi Jawahir looks forward to open an integrated series of Laure's boutiques around the Kingdom. The next opening will be in Riyadh, Centria Mall. One the most important and most famous commercial centers in Riyadh and the opening is expected to be the first quarter of 2016.

## **Saudi Jawahir Trading Ltd**

P.O.Box 1001 Riyadh 11323 Saudi Arabia +966 11 444 444 0 hatim@jawair.sa





## الشركة السعودية جواهر تفتتح أول معرض لها متخصص في التجميل و العطور

معرض لور والذي افتتح خلال حفل خاص أقيم في متجرجواهر - الطابق الأول في مركز الخياط التجاري يوم الثلاثاء 10 نوفمبر 2015 في جدة، المملكة العربية السعودية. أنشئ ليكون المحطة الأولى في عالم مستحضرات التجميل والعناية بالبشرة والعطور حيث يضم لور نخبة من الماركات العالمية الشهيرة و الحصرية والتي اختيرت بعناية و انتقيت من دافع خبرة طويلة أهلتنا لجمع خليط رائع من خطوط العطور و المكياج والعناية بالبشرة التي أثبتت جدارتها لتلقى إعجاب زبائننا.

لور يجمع بين المكياج و منتجات العناية بالبشرة و العطور تحت سقف واحد بمساحة تقدر بـ ٦٥٠ متر مربع ليسهل على زبائننا الحصول على احتياجاتهم من نفس المكان و يضفي عليهم متعة التسوق. هذا وقد جسّد المعرض هويّة جديدة في مجال التجميل إذ أنه صمم بشكل مضيء، رحب، مترف و خلاب ليسمح للزوار التجول فيه بحرية كاملة و ليكون الإسم الرائد في عالم المنتجات الراقية.

وبهذه المناسبة استضافت الشركة السعودية جواهر خبيرة التجميل الكويتية سندس القطان و احتفات مع زبائنها بإفتتاح المعرض وتميّزت الأجواء بأناقة ومرح لافتين ما جعل المدعوّين يشعرون وكأنّهم في حفلة حميمة وممتعة . وبدورها انتهزت سندس الفرصة للقاء بمعجبيها و التواصل معهم و إعطائهم نصائح في مجال التجميل و العناية بالبشرة. خلال الإفتتاح، تم توزيع أكياس هدايا تضم مجموعة مختلفة من العطور و المكياج ومراية خاصة بمعرض لور.

هذا و تستهتدف الشركة السعودية جواهر إفتتاح سلسلة متكاملة من معارض لور بالمملكة حيث سيكون الإفتتاح القادم في مدينة الرياض في مركز سنتريا التجاري أحد أهم و أشهر المراكز التجارية بالرياض و يتوقع الإفتتاح أن يكون بالربع الأول من عام 2016 بإذن الله.



الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.







الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.







الشركة السعودية جواهر صندوق البريد1001 الرياض 11323 المملكة العربية السعودية المملكة 444 0 + 466 hatim@jawahir.sa